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Bővülő testvérvárosi kapcsolatok 
Mivel a díszülésen Magyarkanizsa mind a 11 testvértelepülése képviseltette magát, közülük 10 polgármesteri, egy pedig 

alpolgármesteri szinten, Huzsvár Ervin polgármester-helyettest a testvérvárosi kapcsolatokról kérdeztük. 
– Szerintem teljesen egyértelmű, hogy igen fejlett testvárvárosi kapcsolatrendszerrel rendelkezünk, mert nem lehet vé-

letlen, hogy idén áprilisban az Európai Tanács Szerbiából elsőként  Magyarkanizsának ítélte oda az Európa-diplomát, amit 
a testvérvárosi kapcsolatok magas szintű ápolásával lehet kiérdemelni. Az elmúlt bő egy évben testvérvárosi kapcsolataink 
a művelődés, az oktatás és a sport mellett a gazdaság területére is kiterjedtek. Évente egy illetve két üzletemberi találkozót 
szervezünk, amelyre meghívjuk testvérvárosaink határon túli együttműködésben érdekelt vállalkozóit. A helyi vállalko-
zókkal így kialakított kapcsolatokból idővel üzletek születnek. A májusi üzletember-találkozón 120-an vettek részt, ami 
egyértelműen igazolta, hogy van rá igény. Az idei második találkozót már meghívásos alapon szervezzük meg, mert attól 
tartunk, hogy a nagy létszám a minőség kárára megy majd. 

Önkormányzati támogatás a vállalkozóknak  
A gazdaságban legilletékesebb önkormányzati főosztályvezető, Fejsztámer Róbert is a vállalkozókkal való együttmű-

ködésre helyezte a fő hangsúlyt.    
– A vállalkozókkal hosszú idő után egy gyümölcsöző kapcsolat kezd kialakulni. Az önkormányzat vissza nem térítendő 

támogatásokkal segítette őket, a két fél között aktív kommunikáció alakult ki, úgy a problémák megoldása, mint a jövő-
betekintés vonalán. Létrejöttek közös projektek, amelyek hatását valószínűleg majd csak jövőre érezzük, ebből eredően a 
közös pénzelés és a közös szakmai fellépés is kialakul majd. Azt tapasztaljuk, hogy egyrészt a vállalkozók elkezdtek újra 
bízni az önkormányzatban, megpróbálnak támaszkodni rá, másrészt az önkormányzat is elsősorban rájuk számíthat a fő 
bevételi források tekintetében, ezért mindkét fél részéről egyértelműen fontos a szoros együttműködésre való törekvés – 
mondta a Gazdasági, pénzügyi és fejlesztési főosztály vezetője. 

Tavasszal teljesen megújulnak tönkretett közterületeink 
A migránsok hónapokon keresztül meghatározták Magyarkanizsa, Horgos és Martonos mindennapjait. Óriási terhet 

jelentettek az önkormányzatnak, nem kevésbé községünk lakosságának. A migránshelyzet koordinálását Lackó Róbert, a 
községi képviselő testület elnöke végezte.   

– A migránsok eltűntek a magyarkanizsai községből, de még korántsem biztos, hogy végleg – vélekedett Lackó Róbert. 
– Sajnos nem tudjuk, hogy mi vár ránk holnap. Az esős időjárás a kezünkre játszott, a szétázott vásártéren nem lehetett 
előkészíteni a már itt lévő, téliesített sátor felállítását sem, amihez egyébként még a tervek sincsenek meg. A tönkretett 
városközpont kezdi visszanyerni régi kinézetét, de a végleges felújítással csak tavasszal lehetünk készen. Őszintén remé-
lem, hogy a jelenlegi helyzet nem fordul rosszabbra, és néhány hónapon belül már csak rossz emlékként elevenednek fel 
előttünk a több ezer migránssal ellepett városunk képei – summázta értékelését Lackó Róbert. 

Bödő Sándor

Adalék a község napjához

Visszapillantó – kicsit másképp
A magyarkanizsai községi képviselő testület díszülésén városunk polgármestere, dr. Bimbó Mihály értékelte 

a két község-nap között történteket, mi viszont közvetlen munkatársait kérdeztük. 


